
 
Protokoll för GBF:s styrelsemöte 2004-04-06 
 
Tid 18,00 
Plats: Hos Joakim Schmeisser 
Närvarande: Peter Modh, Joakim Schmeisser, Ella Olsson, Hilding Wickström, Eva 
Gunnarsson 
 

1. Mötets öppnande. Peter förklarade möte öppnat. 
 

2. Dagordningen för mötet fastställdes. 
 

3. Föregående mötesprotokoll justerades. Punkt 7 ändrad då TK inte fått 2000 kronor 
som det står i protokollet. Stadskampen skall representeras av vinnande lag i ligan 
respektive DM-Lag vinnarna. 

 
4. Ekonomisk rapport. Vi har ej fått någon faktura på matrikeln ännu. Ej fått någon 

redovisning för 5:e omgången i DM-lag som gick i december och ingen från Ligan 
efter omgång 3. Saknar även redovisning från DM-Kvalen i Bridgens Hus och på 
Albatross. DM-par beräknas gå jämt. I övrigt inga stora utgifter. 

 
5. Inkomna skrivelser. Gbg Fritid där vi beviljades lokalbidrag med 65000 kronor från 

Göteborgs Stad det är 5000 kronor mindre än vad vi fått innan. SISU har bjudit in oss 
till deras årsmöte men tyvärr kunde ingen gå dit. Eva erbjöd sig att ringa och prata 
med SISU för att ta reda på om det är något som vi kan använda oss av. 

 
6. GBF tävlingsverksamhet rapport från TK. En trevlig nyhet är att vi har 2 stycken lag 

med till SM-Lag i år både Brunzell och Frirond gick vidare till SM från respektive 
kval. DM-mixed vanns av Agneta Oppenstam och Håkan Nilsson tvåa kom Ingela och 
Per Sjöberg hur många som går vidare till SM blir klart i slutet av april men 
förmodligen blir det 2 par. DM-Par ökade med 14 par från föregående år totalt 44 par 
deltog. Det blev lyckat med kval på 3 olika platser och förhoppningarna är att det blir 
ännu bättre nästa år. I Allsvenskan div. 4 gick ett extra lag till div. 3 och det blir 
Kåreke som fick den platsen. 

 
7. Små klubbar och klubbar där alla inte är med i förbundet. Enligt Hilding är endast ca 

15 av 40 spelare medlemmar på pensionärsklubbarna och undrar hur detta skall lösas? 
Kan man tänka sig någon slags av paraplyklubb för de som vill vara med i förbundet, 
Peter skulle kontakta Tomas Larsson för att höra om de har någon lösning. Vi måste 
även skicka ut till alla klubbar så att de förstår hur det fungerar med I-medlemmar och 
stadgar om att man måste vara medlem för att få spela på en ansluten klubb. 

 
8. Utbildning. Från Västra Götalands Regionen har pensionärerna sökt bidrag för 

utbildning av tävlingsledare, funktionärer mm detta ska de få svar på i maj. Från GBFs 
synvinkel måste vi få utbildat licenserade guld och silver tävlingsledare snarast och 
från klubbarnas synvinkel behövs det utbildning i allmän tävlingsteknik. Vi måste alla 
höra efter om det finns någon med intresse för utbildning inom guld och silver licens. 
Peter skall skriva ut en intresseanmälan för bägge utbildningarna. 

 



9. Övriga frågor. Parkeringstillstånd på skolgården krävs tydligen numera då skylten är 
borta att det går att parkera utan tillstånd efter klockan 17.00, Joakim skall undersöka 
detta. Beslutades att GBF skulle inhandla en bärbar dator så snart som möjligt. 

 
10. Nästa möte blir den 2 juni klockan 18 hemma hos Eva Gunnarsson. 

 
11. Peter avslutar mötet och vi tackar Joakim för att vi fått vara hemma hos honom. 

 
 
 
 
 
Sekreterare   Ordförande 
 
 
 
Eva Gunnarsson   Peter Modh 

 
 


